



Parker Hannifin GmbH

Robert-Bosch-Straße 22
D-77656 Offenburg

Tel.: +49 (0) 781-509-0
Fax.: +49 (0) 781-509-98

www.parker-eme.com

CE KONFORMITÄTSERKLÄRUNG CE DECLARATION OF CONFORMITY

Dokumenten Nr. **DoC007-R 1.0**
Declaration N.

Firma **Parker Hannifin GmbH**
Manufacturer

Anschrift **Robert-Bosch-Straße 22**
Address **77656 Offenburg**
Deutschland

Produkt **Antrieb**
Product **Drive**

Produktname **Stepper Serie – XL**
Product name **Stepper series – XL**

Die Konformität der Produkte wird vermutet, durch die Einhaltung folgender Normen:
The above products are in accordance with the relevant clauses from following standards:

Norm / Standard	Titel / Title	Ausgabe / Edition
DIN EN 50178	Ausrüstung von Starkstromanlagen mit elektronischen Betriebsmitteln <i>Electronic equipment for use in power installations</i>	1998
DIN EN 61800-3	Drehzahlveränderbare elektrische Antriebe Teil 3: EMV-Anforderungen einschließlich spezieller Prüfverfahren <i>Adjustable speed electrical power drive systems Part 3: EMC product standard including specific test methods.</i>	2004

Bemerkungen/ Notes:

Den im Produkthandbuch beschriebenen Sicherheits-, Installations- und Bedienungshinweisen muss Folge geleistet werden.

*These products must be installed and operated with reference to the instructions in the Product Manual.
All instructions, warnings and safety information of the Product Manual must be adhered to.*

Die Produkte entsprechen den Anforderungen der Niederspannungs-Richtlinie 2006/95/EG und der EMV-Richtlinie 2004/108/EG.

The products are in accordance to the Low Voltage Directive 2006/95/EC and EMC Directive 2004/108/EC.

Die Produkte sind für den Einbau in eine andere Maschine bestimmt. Die Inbetriebnahme ist solange untersagt, bis die Konformität des Endproduktes gemäß der Maschinen-Richtlinie 2006/42/EG festgestellt ist.

The products are components to be incorporated into machinery and may not be operated alone. The complete machinery or installation may only be put into service when the safety considerations of the Machinery Directive 2006/42/EC are fully adhered to.

Offenburg, 13/08/2010

Jürgen Killius, Operations Manager